

# NOTICE 通告

本中心編號：PM/GRPS/N321-17

## 發電機週年檢查

茲通知各業主/住戶，本苑之發電機保養商將於2017年11月14日(星期二)上午十時至中午十二時進行發電機負載測試。於測試進行期間，請各住戶注意以下事項：

- ⊖ 在測試期間(即上午十一時至十一時三十分期間)，**所有電梯將暫停使用。**
- ⊖ 發電機運行期間將發出一定之聲響。
- ⊖ 單位內之電力將不會受任何影響。

不便之處，敬請原諒。若住戶對上述安排有任何查詢，歡迎致電2653 4040與客戶服務中心職員聯絡。

此致

大埔寶馬山各住戶

大埔寶馬山客戶服務中心 啟  
2017年11月01日

Date : 01 November 2017  
To : All Residents of Grand Palisades

## Annual Inspection of Emergency Generator

We would like to inform you that regular inspection and on load testing of the emergency generator will be carried out on 14 November 2017 (Tuesday) from 10:00 am to 12:00 pm. During the course of testing and inspection, residents are advised to be aware of the following arrangements:

- ⊖ **All lifts will be temporary suspended** for about 30 minutes during load testing (appropriately during the period from 11:00 am to 11:30 am.)
- ⊖ Noise will be arisen from the generator.
- ⊖ Electricity supply to individual units will not be affected.

We apologize for any inconvenience caused. For any queries, please contact the Customer Service Centre at 2653 4040.



Grand Palisades Customer Service Centre

信和物業管理有限公司  
Sino Estates Management Limited

信和集團成員 A member of Sino Group



信和管業優勢  
Sino Property Services